
 

 

13th July 2023                 Circular No. 22076 

Dear Parents/Guardians, 

S1 Induction Day 2023-2024 

Welcome to Chan Sui Ki (La Salle) College. I would like to invite you to the S1 Induction Day. 

Details are as follows: 

Date:  26th August 2023 (Saturday) 

Time:  2:00 p.m. to 4:00 p.m. 

Venue:  School Hall 

Your son/ward is required to attend the event in full school uniform. In case of bad weather 

conditions, i.e. when the Red or Black Rainstorm Signal or Typhoon Signal No. 8 or above is in 

force, or the suspension of classes has been announced by the EDB, the event will be postponed to 

27th August 2023 (Sunday) 2:00 p.m. 

I am looking forward to seeing you and your son/ward. Thank you for your attention. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Lee Ting Leung 

Principal  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

敬啟者：              通告編號：22076 

中一迎新日 2023-2024 

 

 歡迎  貴子弟就讀陳瑞祺(喇沙)書院。現誠意邀請  閣下與  貴子弟出席中一迎新日。

詳情如下： 

 

日期: 2023年 8月 26日 (星期六) 

時間: 下午二時至下午四時正 

地點: 本校禮堂 

 

中一新生應穿著整齊校服參與這項活動。如當天天文台發出紅／黑色暴雨警告或八號或

以上颱風訊號或教育局宣佈停課，簡介會將順延一天至 8月 27日(星期日) 下午二時舉行。 

 

我們預祝  貴子弟於本校有豐盛的學校生活。 

 

此致 

中一新生家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李丁亮  啟 

二○二三年七月十三日 

 

 


